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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli (Från §6)
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Kassör SNF Andreas Erlandsson

Ordförande Foc Jonas Bohlin
Ordförande FARM Marcus Möller

Sökande BalNgt Tess Ellertsson
Aspirant FnollK Alexander Ternström
Aspirant FnollK Edvard Naucler
Aspirant FnollK Elias Alvring
Aspirant FnollK Elsa Zachrisson
Aspirant FnollK Hannes Neutze
Aspirant FnollK Jacob Sandström
Aspirant FnollK Karl Andersson
Aspirant FnollK Kelmend Muriqi
Aspirant FnollK Nicklas Brodin
Aspirant FnollK Oscar Litorell
Aspirant FnollK Viktor Arvidsson
Aspirant FnollK Vilhelm Nilsson Thorsson
Aspirant FnollK William Forsberg
Aspirant FnollK Ylva Liljegren
Aspirant FnollK Erik Andersson
Aspirant FnollK Filippa Johannson Sporre
Aspirant FnollK Marcus Blixt
Aspirant FnollK Matilda Hellström

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Felix ”Örnen” Hörnfeldt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Att adjungera in Tess Ellertsson, Alexander Ternström, Edvard Naucler, Elias
Alvring, Elsa Zachrisson, Hannes Neutze, Jacob Sandström, Karl Andersson,
Kelmend Muriqi, Nicklas Brodin, Oscar Litorell, Viktor Arvidsson, Vilhelm
Nilsson Thorsson, William Forsberg, Ylva Liljegren, Erik Andersson, Filippa
Johannson Sporre, Marcus Blixt och Matilda Hellström med närvaro- och ytt-
randerätt.

§4 Fyllnadsval

§4.1 BalNgt ledamot Tess heter Tess, är 21 år gammal, går F20 och har körkort. Hon söker för att hon
såg att det fanns en vakant post och tänkte att det kan vara kul att arrangera
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större arr.
Örnen frågar hur man kan få ned kostnaden på mottagningsbalen. Tess säger
att hon inte har inte funderat på det men tror att hon kan komma på det med
sina medsittande.
Victor frågar om hon vill catera eller laga mat till sina arrangemang. Tess
svarar att de båda har sina fördelar. Att laga mat ger frihet i menyn medans
det är enklare att catera. Hon är dock positiv till att laga mat.
Mikael frågar om hur taggad hon är på att arrangera en vårbal. Hon svarar att
hon är taggad.
Beslut: Att välja in Tess Ellertsson till ledamot i BalNgt.

§4.2 Matansvarig SNF Andreas säger att SNF har pratat om fyllnadsvalet av matansvarig. Det senaste
de har hört så har den sökande dragit tillbaks sin ansökan. Erik frågar därför
mötet om vi kan betrakta ärendet som avslutat. Mötet anser det så.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Victor har satt sig in mer i sin roll som vice informationsavsvarig men tycker
att det än så länge är krångligt.
Putt har förberett för programrådsdagen som är nu på tisdag.
Gabriel har bråkat med zettlekvitton. Dessa har skapat mer problem än han
trodde de skulle.
Hugo har varit på TSSW med Erik och Victor. Det snackades om sektionsloka-
ler samt rummen. Han har även mejlat med Triathlon eftersom de har fortsatt
marknadsföra till våra medlemmar utan kontakt med FARM.
Mikael har haft fler möten än han trodde man fick ha på en vecka. Han har
även skickat mejl samt pratat med stödgruppen om hur de skall nå ut till
fler personer. De skall börja med att sätta upp fler posters samt göra PR på
föreläsnignar.
Erik har vart på TSSW och FUM.

§5.2 F6 F6 höll i en luciasittning i söndags. Det var lite rörigt. De försöker även komma
ikapp med utvärderingar och vice ordförande Edvin Ahlström har lagt upp en
plan för detta.

§5.3 FnollK FnollK planerar OP. De är alla lite sjuka. De har i veckan haft många asparr
och har idag många aspar på mötet. De skall arrangera in i det sista.

§5.4 SNF Programeringsstugorna har börjat och SNF har tillsatt fler kursutvärderare.
De har även planerat en teambuilding.

§5.5 Foc Foc skall kolla på flipperspelen hela dagen fram till midnatt för att få dem att
fungera.

§5.6 FARM FARM har haft mässa igår samt en aspning. Marcus säger att asparna verkar
bra.

§6 Lokalfrågan Mikael presenterar planen för renoveringen samt prioriteringslistan för nya
Focus. Planen går att läsa i slutet av protokollet. Det som prioriteras minst
är toaletter och ventilation eftersom dessa är väldigt dyra. Det vi prioriterar
högst är större matskrubb och dubbeldörrar mellan lokalerna. Vidare så berät-
tar Mikael att det inte kommer bli kortläsare till rummen utan kodlås.
Örnen frågar om det fortfarande är tanken att dörrarna skall ha fönster. Mikael
säger ja och att Tord gärna ser att vi dekorerar dörrarna så som hos kemi.
Mikael förtydligar även att alla väggar inte kommer få målas svarta. Vidare så

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-15
Styretmötesprotokoll 2022-11-17

Fysikteknologsektionen, Chalmers

berättar Mikael att vi kommer få tillgång till proppskåpet och att varje rum
kommer vara på sin egen fas.
Erik frågar om de har fastställt någon kostnad. Putt svarar att det inte har
det. Mikael säger att budgeten som ligger är 500000 kr och att vi skall stå för
250000 kr. Dock så kommer vissa saker även kunna täckas från andra håll så
som husunderhållsposter med mera.
Örnen frågar om vi kommer komma ut i fysikforskarhuset från den nya delen för
att komma till toaletter under arrangemang i båda lokalerna. Mikael säger att
om Tord inte kan flytta på posten som ligger längst in i lokalen nu så kommer
det bli en vägg mellan oss och dem. Då kommer man behöva gå genom den
gamla delen. Vi kommer inte heller kunna bygga skrubben där vi vill för att
vi behöver ha tillräckligt med nödutgångar i detta fallet. Skrubben kommer då
läggas någon annanstans i lokalen. Mikael berättar dock att vi står högst på
listan över vem som skall ta över de lokalerna om posten flyttas.
Örnen frågar vad planerna är med duscharna. Mikael säger att man billigare
kan bygga toaletter där men att det inte hjälper situationen vid arrangemang
med tillstånd på Focus. Jonas säger att vi kan göra städskrubb av det. Mikael
säger att det går och är en jättebra idé. Lucas säger att vi måste hitta plats
för pant om vi gör annat i duscharna.
Det frågas om mer burutrymme och sägs att Mikael skall charma Weidow för
att få det snabbare.
Mikael säger tillsist att planen skall läggas ut på Facebook efter några korrige-
ringar.

§7 Sektionsmöte Erik säger att det är svårt att diskutera sektionsmötet utan talmannens närvaro
men att han har pratat med presidiet och att mötet förmodligen kommer ligga
torsdag lv6. Han förtydligar dock att talmanspresidiet bestämmer över detta
och inget officiellt är sagt.

§7.1 Propositioner Erik säger att kallelsen till sektionsmötet skickas ut nästa vecka. Därför måste
vi skicka in propositioner som handlar om att förändra stadga eller reglemente
innan dess. Han säger att vi tidigare har pratat om att ändra antalet justerare
av styrets mötesprotokoll från två till en eftersom att det är så det har fungerat
länge nu.
Beslut: Att lägga en proposition att ändra antalet justerare av styrets mötes-
protokoll från två till en.
Jonas säger att Foc gärna vill kunna köpa och sälja flipperspel utan att fråga
sektionsmötet. De anser att så länge de inte förlorar värde på något byte så
spelar det ingen roll. Mikael och Erik anser att det är rimligt att de kan hantera
sin egen verksamhet precis som andra kommittéer gör.
Hugo undrar om vi verkligen skall lägga en proposition eftersom det är en så
laddad fråga. Erik säger att han tycker det är rimligt att styret uttrycker en
åsikt givet att det finns en åsikt som vi kan samlas kring.

§8 Revision Erik har blivit förfrågad av en revisor att diskutera hur revisionen fungerar
då den inte funkar som den skall i nuläget. Oron från revisorn är att de nya
revisorerna kommer behöva ta över ansvaret över de revisioner som inte är
färdigställda från tidigare. Erik ber Styret peta på Alexandru Golic. Alla skall
peta på honom. Jonas skall även peta på Tobias Gabrielli.

§9 Tryck Victor frågar hur Styret anser det skall fungera om sektionsmedlemmar vill
trycka annat än representationsplagg. Jonas säger att tidigare fungerat så att
man får trycka till självkostnadspris. Mötet tycker fortfarande detta låter rim-
ligt.
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§10 Policys Mikael säger att det är rörigt i policy dokumenten på Ftek. Speciellt miljö-
och hållbarhetsdokumenten. Han har därför skrivit ihop miljö- och hållbar-
hetspolicyn med besluten och frågar mötet om det är okej att byta de gamla
dokumenten mot det nya.
Beslut: Att skriva ihop miljö- och hållbarhetsdokumenten till ett policy doku-
ment.
Mikael säger vidare att bilkontraktet måste uppdateras och det bör även sättas
upp diverse påminnelser i Helikoptern om att tanka HVO100 på grund utav
den nya policyn. Han påminner även Gabriel att uppdatera ekonomiskpolicy
då vi tidigare tagit beslut om att justera den.
Hugo säger att det är väldigt många policys som måste ändras i och undrar
om vi skall sätta oss någon dag och göra det. Erik berättar att kärnstyret skall
sitta varje onsdag med saker i denna anda.

§11 Övriga frågor

§11.1 Access in i MC2 Sanna säger att varken hon eller någon i F6 har access till MC2 genom fram-
dörren kvällstid. Hon har dock access från andra håll. Hon anser det märkligt
att komma in från vissa håll men inte andra. Erik säger att vi kan kontakta
högskolan och fråga dem varför det är så här.

§11.2 Tavla till Gasquen Erik påminner att vi har blivit förfrågade av Gasque-K om vi vill måla om vår
tavla som hänger på Gasquen. Sanna säger att planen var att Pyssling Tess
Rimarcuk skulle fixa detta men att hon inte riktigt har tid i nuläget. Vidare så
uppmanar Sanna alla som känner någon konstnärlig att rekommendera denne
till jobbet. Putt föreslår att vi lägger ut en allmän förfrågan till sektionsmed-
lemmarna. Mötet gillar denna idén.

§11.3 Städa korridoren Jonas säger att vi måste vara bättre på att städa korridoren. Sanna berättar
att toaletten lätt kan bli lite bortglömd. Jonas säger vidare att personalen som
städer våra lokaler är högskolans trevligaste anställda och att vi måste värna
om dem.

§11.4 PA-möte för
utbildningsområdet KFM

Erik skall på PA-möte för utbildningsområdet KFM imorgon där det skall det
pratas om lokaler. Bland annat så skall utökningen av Focus diskuteras.

§12 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:02!
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Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Plan för Focus

1. Ny städskrubb samt utrymme för tillfällig
förvaring av tomburkar, dvs tv̊a golvbrunnar.

2. Plats med fast vattenanslutning för ismaskin och
kaffemaskin.

3. Utbyggd matskrubb till utrymme som tidigare
var städskrubb och återvinningsstation.

4. Individuellt jordade eluttag och hyllor för mi-
cros.

5. Fönsterbrädor vid alla fönster för växter och
dekor samt fler eluttag längsmed hela väggen.
Öppningsbara fönster för bättre ventilation
önskas ocks̊a.

6. Sk̊ap i korridoren som efter ombyggnation inte
kommer g̊a n̊agonstans.

7. Takfästen med tillhörande eluttag för att fästa
t.ex. högtalare, floodlights eller projektorduk.
Tv̊a längsmed vikväggen p̊a vardera sida samt,
en längsmed bardisken och tv̊a i nya ytan
längsmed lokalen.

8. Hyllor för brädspel samt plats och eluttag för
flipperspel.

9. Dubbeldörr som g̊ar att ställa upp vid större ar-
rangemang som sträcker sig över hela lokalen.

10. Omm̊alning, bättre ventilation, ny belysning, la-
gat tak, lagad dörrkarm, dörrar med fönster och
varje föreningsrum p̊a egen fas. Tillträde kom-
mer ske med k̊arkort och kod istället för nyckel.

11. Takfäste för projektor.
12. Nya toaletter. Placeringen är inte optimal men

sv̊art att hitta annan bra plats. Kom gärna med
förslag!

Priolista

1. Högsta prio tillsammans med 3 och 9.

2. För att möjliggöra lätt installation i framtiden,
hög men ej högsta prio.

3. Högsta prio tillsammans med 1 och 9.

4. Kan strykas helt d̊a eluttag redan finns där
brädspelshyllorna finns idag.

5. Fönsterbrädor kan vi fixa själva bara vi f̊ar fästa
i väggen. Öppningsbara fönster är inte prio men
trevligt om det är n̊agorlunda lätt att fixa.

6. Kan lösas i framtiden. L̊ag prio i dagsläget.

7. Näst högsta prio. Viktigt för att kunna h̊alla
i arrangemang. Eluttag måste dock inte sitta
precis vid fästen.

8. Kan vi fixa själva. Eluttag lär finnas änd̊a och
måste inte sitta precis där.

9. Högsta prio tillsammans med 1 och 3.

10. Ej prio för v̊ar del att ha k̊arkortsläsare. Vi
tycker tillsvidare systemet med nycklar fungerar
tillräckligt bra. Kommer dock bli kodl̊as.

11. Ej hög prio med trevligt om det är lätt att fixa.
12. Stryks helt.

Allmänt

• Tillg̊ang till proppsk̊ap hade varit smidigt.

• Fixad vikvägg mellan bar- och mittendel, är i dagsläget extremt seg att öppna.

• Nu finns eluttag helt oskyddade i duscharna, n̊agot sorts lock eller skydd hade varit bra.

• Ljuddämpning i b̊ade gamla och nya Focus.
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